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The article discusses problems associated with the development of a technology 
classifier worked out to implement the Strategy of Scientific and Technological 
Development of the Russian Federation. We have shown that the classifier based on 
the principle of a list of currently known solutions can become an obstacle to inventing 
and implementing new technologies necessary for the development of the country. The 
article emphasizes that the technology classifier can be built in concert, and not in 
contradiction with existing classifiers. It should be based on a standardized description 
format, in which the essential features of the classified objects should be highlighted. 
Authors propose considering the purpose, core, and periphery of the technology as such 
signs. To facilitate subsequent computer processing, each of the features can be ordered 
in the space of existing classifiers.
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новая книга

Зосен А.А., Москалев Д.Е. 

Вторичные средства измерений температуры. 
Поверка и калибровка
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2024

Дается классификация и принцип действия вторичных аналоговых и цифровых средств изме-
рений температуры, а также их нормируемые метрологические характеристики. Описаны 
отличия поверки и калибровки средств измерений. Приводятся требования к средствам 
и условиям поверки, а также зависимости для оценки погрешности поверки (неопределенности 
калибровки) вторичных средств измерений температуры. Изложены принципы измерительного 
и допускового контроля при поверке. Описаны операции поверки аналоговых и цифровых вто-
ричных средств измерений температуры. Учебное пособие может быть полезно специалистам 
в области поверки и калибровки средств измерений температуры.
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